
        Chcete dotaci na sport? Chce to plán. 

Mají sotva pár sportovních spolků a nejčastěji jen jedno hřiště. I pro ty nejmenší 

vesnice to teď znamená nové papírování - musejí mít vypracovaný tzv .plán 

rozvoje sportu.Jeho součástí je třeba analýza stavu sportovišť a fungování 

oddílů. Před třemi lety s nařízením přišla vláda a letos od 1.července vstoupí v 

platnost. 

Obce,které tuto strategii nevypracují,mohou přijít o příspěvky pro sportovce či 

na údržbu hřišť. "Pokud sportovní kluby či obce zažádají o dotace na krajské 

nebo celostátní úrovni v rozporu s místní strategií nebo bez ní,neměly by být 

příjemcem dotace," upozorňuje mluvčí ministerstva školství,mládeže a 

tělovýchovy Jarmila Balážová. 

Zejména v malých obcích o nové povinnosti přitom nic nevědí. "Neměl jsem 

dosud,stejně jako drtivá většina mých kolegů,ani zdání o tom,že někdo chce 

podobnou zhůvěřilost," podivuje se například starosta obce Olešnice Zdeněk 

Peša. 

Podle předsedy Svazu měst a obcí Františka Lukla budou obecní strategie 

prospěšné."Mohou sloužit jako zdroj informací vedoucí k nastavení financování 

sportu," poukázal Lukl.  
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